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ACTA JUNTA MUNICIPAL DE CARRÚS NORD, PENYA DE LAS ÀGUILES I PLA DE SANT JOSEP 

 

Data: 09/07/2020 

Hora de començament: 19.30 h 

Assistents: 

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Alcalde Pedani de la Penya de las Àguiles: Alejandro Salgado 

- Representant Grup PSOE: Raúl Pomares 

- Representant Grup PP: Manuela Mora 

- Representant Grup Ciutadans: Eva M. Crisol Arjona 

- Representant Grup Vox: Ana Romero 

- Representant AV partida Carrús Nord-camí del Pantà: Matilde Baño Caballero 

- Representant de veïns del Pla de Sant Josep: José Sansano Martínez 

- Representant de AV Penya de les Àguiles: Josefa Martín Martínez  

 

Hora de finalització: 20.40 h 

 

1. Lectura i aprovació de l'acta anterior 

La regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda a totes les persones participants a la Junta, i 

informa que la reunió serà gravada. A continuació, es passa a votar l'acta de la Junta anterior. 

Es decideix la seua aprovació. 

 

2. Informació sobre qüestions d'interés de la Regidoria, amb motiu de la COVID-19 

La regidora de Participació, Puri Vives, comença dient que amb motiu de la COVID-19, hi ha hagut una 

retallada de pressupostos en totes les regidories de l'Ajuntament per a ajudar la ciutadania a través de 

Drets Socials; destinades a ERTOS, autònoms, famílies, etc.; per això, la partida dels Pressupostos 

Participatius ha sigut destinada íntegrament a aquestes ajudes, ja que per forma i temps era impossible 

dur-los a terme en el que resta d'any. 
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Informa també que s'està treballant en l’actualització del model dels Pressupostos Participatius perquè, 

en un futur, tant a l'hora de valorar com d'executar, es puguen realitzar més ràpidament, amb la finalitat 

que no es col·lapse cap regidoria. 

Explica que, hui dia, estan i seguiran tancats els centres cívics, fins que es puga garantir la seguretat de 

les persones, sobretot de les persones majors. En aquest cas la Regidoria de Benestar Social va a l'una 

amb la de Participació; els centres socials també romanen tancats. 

D'altra banda, s'estan tramitant les subvencions per a les associacions, quan es publiquen, es 

comunicarà per correu. També comenta que és important tindre actualitzades les dades de les 

associacions i demanar el certificat digital, ja que qualsevol tràmit s'ha de fer per l'Administració 

Electrònica, i és imprescindible comptar amb la signatura digital. 

A més, trasllada que s'ha estat pendent en tot moment de la situació a les pedanies, a través de les i dels 

pedanis, que han anat informant de la situació. 

Un altre punt que comenta és que es procedirà a instal·lar a les pedanies punts WI-FI on no n’hi ha, i a 

reforçar els que hi ha en l'actualitat.  

 

3. Informació d’actuacions a pedanies 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, dona la benvinguda a les persones assistents a la Junta, i comenta 

que exposarà les qüestions de Via Pública i Manteniment que afecten principalment les pedanies 

d'aquesta Junta, i fonamentalment els dos plecs que s'adjudicaran en aquest mes de juliol, que són un 

milió d'euros per a reparació de camins de terra , i dos milions per a camins asfaltats. Entén que els i les 

pedànies han realitzat la seua labor, i han fet arribar a la Regidoria de Manteniment de Via Pública les 

necessitats de les seues pedanies per a elaborar un mapa d'actuació, que quan es tinga, se'ls farà arribar. 

Fonamentalment, això és el que li traslladen des de la Regidoria de Manteniment. 

4. Precs i preguntes 

Alejandro Salgado, pedani de la Penya de les Àguiles, pregunta quin temps hi ha de termini per a 

presentar el llistat dels camins que hi ha per arreglar; diu que oficialment no se li ha demanat, i que quasi 

tots estan per arreglar. 

Vicente Alberola li contesta que es va comentar quan es van reunir tots els pedanis i pedànies amb 

l'alcalde, però que no es preocupe que encara hi ha temps. 

Alejandro Salgado diu que sí que es va dir que s'anaren presentant, però no es va donar cap termini. 

D'altra banda, pregunta a Vicente Alberola si recorda una reunió que van tindre, en la qual li va comentar 

com estava tot a la Penya de les Àguiles: el clavegueram, la llum, l'aigua, el desbrossament i els camins. 

Diu que encara no ha tingut contestació. 
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També comenta que es va tractar de la qüestió dels mosquits, i pregunta si es farà alguna cosa amb les 

basses i piscines abandonades, que provoquen que hi haja més mosquits. 

Matilde Baño, representant de l’AV Carrús-Nord, pregunta a Vicente Alberola si el pedani de Carrús està 

assabentat del plec de reparació de camins, i si ha entregat algun llistat. 

Vicente Alberola li diu que en aquest moment no té constància de si ha entregat alguna cosa o no, però 

entén que si no hi haguera res d'alguna pedania, li ho hagueren comunicat. Comenta que ho preguntarà 

l'endemà. 

Alejandro Salgado explica que l'empresa que fumiga ja li ha comentat que mentre no es resolga això de 

les basses i piscines abandonades de les quals parlava abans, no es resoldrà el problema.  

Puri Vives diu que Esther Díez, regidora de Mobilitat, li ha passat unes qüestions perquè les diga en la 

Junta, referent a la Penya de les Àguiles i al Pla de Sant Josep. Està pendent d'anar a explicar-los el servei 

de taxis que es va posar en marxa l'any passat, per si hi ha qui no s'ha donat d'alta o vol informació sobre 

aquest tema. Diu que se li comunique quan els va bé; per a fer una reunió. Puri Vives comenta que, o bé 

li ho traslladen a ella o que es posen en contacte amb Esther. Comenta també que des de l'associació 

del Pla de Sant Josep es va demanar una modificació d'una parada de taxis; diu que està previst fer-ho 

quan es tramiten les noves línies, encara que instal·lar un senyal no és complicat, s'ha de passar per 

Junta de Govern. 

Fina Martín, representant de l’AV de la Penya de les Àguiles, explica que Esther Díez li va comentar que 

quan fora possible obrir els centres socials, concertaria una cita amb el veïnat. 

Puri Vives contesta que depén de l'evolució de la Covid-19, però que abans d'octubre no podrà ser. 

Matilde Baño explica que recentment han anat a fer un desbrossament al voltant dels pals d'alta tensió, 

i han estat un parell de dies; els treballadors no portaven distintius, per la qual cosa no sap de quina 

empresa eren. Diu que han netejat i esbrossat, i que tota la llenya l'han deixada apilada en la muntanya, 

d'això fa un parell de setmanes i segueix ací. Pregunta si l'Ajuntament en té coneixement. 

Alejandro Salgado comenta que a la Penya de les Àguiles va ser una empresa que treballa per a Iberdrola 

per a canviar uns cables d'alta tensió. 

A més, diu que en el camí del Bolo van esbrossar i ho van deixar tot a la vora del camí, i els van comentar 

que ho recolliria URBASER. 

Vicente Alberola comenta que ho comunicaran a Héctor Díez perquè es pose en contacte amb Iberdrola 

i se li exigisca que netege tots els residus que hagen generat.  

Matilde Baño diu que també tenen problemes amb les basses i piscines abandonades, que generen 

mosquits; i amb els bancals que tenen brossa i fem, que ningú neteja. 
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Puri Vives contesta que es traslladarà tot, i diu que el termini per a presentar el llistat de reparacions de 

camins és fins al 30 de juliol. 

Alejandro Salgado comenta el tema dels abocaments en les parcel·les grans que no estan tancades, on 

la gent tirarà fem i enderrocs. Pregunta si hi ha una possibilitat de fer que els amos d'aquestes parcel·les 

les netegen. D'altra banda, diu que cal fer alguna cosa per a controlar les persones que tiren abocaments 

i enderrocs en els contenidors.  

Puri Vives comenta que URBASER té un número per a recollir estris. 

Vicente Alberola opina que la solució seria sancionar; creu que no hi ha una altra forma. Diu que això 

passa en tot el terme municipal d'Elx. 

Alejandro Salgado pregunta si se sap alguna cosa de la fase 5 del clavegueram a la Penya de les Àguiles. 

Vicente Alberola contesta que hauria de mirar-ho, que aquest tema el porta Héctor Díez, però que ho 

consultarà. 

Matilde Baño pregunta si s'ha fumigat per la zona de Carrús.  

Vicente Alberola diu que s'ha passat per totes les pedanies.  

Fina Martínez comenta que en la pàgina de Facebook de l'Ajuntament ve per on passen cada dia de la 

setmana a fumigar. 

Puri Vives comenta que l'AV del Pla de Sant Josep té problemes per a connectar-se, i una de les qüestions 

que ja van preguntar, va ser la sol·licitud d'un pas elevat per a vianants en la carretera de Crevillent. Els 

diu que Héctor Díez ja ho ha passat a Foment, i s'està en espera de contestació. 

Fina Martínez comenta diversos temes. Diu que la seu electrònica els està generant molts problemes. A 

més, la freqüència de la neteja de camins és insuficient; el parc de la pedania també està molt brut. 

D'altra banda, comenta que l'empresa de neteja no recull els contenidors si no els veuen plens del tot, 

això genera olors i problemes. Quant als bancals i solars de particulars que no es netegen, generen fem, 

rates i fins i tot serps; pregunta quina solució se li donarà a això. 

També comenta que s'hauria de posar limitació de velocitat o bandes sonores al camí principal. Així 

mateix, diu que les parades d'autobús no tenen llum ni ombra. Pensa que per a fer això, la inversió seria 

mínima; per al benefici que s'obtindria. 

Finalment, parla del clavegueram i de l'enllumenat de la pedania, necessiten que es faça prompte. 

Pla de Sant Josep es connecta, i el representant de veïns del Pla de Sant Josep, José Sansano Martínez, 

demana perdó perquè han tingut problemes amb l'àudio de la connexió. Comenten que tenen els 

mateixos problemes que les altres pedanies, i posa l'accent al camí de la Casilla; diu que està molt 

perillós, que s'ha pres com un desviament per a arribar a Carmelites, que se circula a molta velocitat, i 
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que ja hi ha hagut algun accident. Diu que han demanat desacceleradors, però no han rebut contestació, 

i volen saber que es pot fer amb aquest tema. 

De la resta que s'ha parlat, com dels bancals sense netejar, dels contenidors per a residus de poda, etc., 

opina que a poc a poc s'hauria d'anar fent alguna cosa. D'altra banda, el veïnat li ha comentat això de 

l'aigua potable a la pedania; fa anys que ho demanen, i anys que paguen contribució urbana, i diu que 

s'han de llavar la cara amb aigua de reg. Explica que fa poc ha passat per allí la canalització de l'aigua per 

a l'estació de l'AVE. Ens l’han deixada a la porta, i la gent se’n queixa. 

Finalment, comenten que respecte a l'asfaltat de camins, n’han sol·licitats diversos. 

Alejandro Salgado diu que al centre cívic es van llevar els arbres que hi havia, i es va dir que els 

restituirien, però no s’ha fet. 

Puri Vives s'acomiada de les persones assistents, i els recorda que qualsevol cosa que vulguen sol·licitar, 

ho facen per registre i ho dirigisquen a Participació, i se'ls donarà resposta. 

 

Sense més assumptes a tractar, es dona per finalitzada la sessió. 


